
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DUTA A TERME PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE SUD EL DIA  26 DE NOVEMBRE DE 2018.

Núm. i classe de sessió: 36 / 2018. Ordinària 

Dia i hora:   26 de novembre de 2018 a les 20 h.

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

-Veïns designats pels grups polítics municipals. 

Sr. Manuel G. Paduraru Ionete                           Grup Polític C's

Representants de les AV,

  Sr. Jorge Ernesto Porcar   AV Sant Jaume

  Sr. Miguel A. Guillamon Naches   AV Verge de Lledó

  Sr. Jose L. Gómez Sánchez   AV Sant Bernat 

Representants de les AMPA

  Sra. Ana María Latorre Centelles   AMPA Isidoro Andrés Villarroya 

  SECRETARIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN L’ASSISTÈNCIA:

      Sr. Raúl Galvan López

      Sr. Jorge García Alcalá

      Sr. Manuel Pegueroles Belmonte

      Sr. Joaquín B. Torres Navarro

      Sr. Vicente Juan Campos Ruiz
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En  caso  de  contener  este  documento
datos  de  carácter  personal  objeto  de
protección, estos se encuentran omitidos o
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de
Protección de Datos de Carácter Personal.

En  cas  de  contindre  aquest  document
dades  de  caràcter  personal  objecte  de
protecció,  aquestes  es  troben  omeses  o
substituïdes  per  asteriscos  (*)  o  per
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei
Orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de
protecció de dades de caràcter personal. 



      

NO HI ASSISTEIXEN

      Sr. Emilio García Solsona

Ordre del dia. 

1.-   Aprovació, si escau, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de
Districte Sud de data 29 d’octubre de 2018

2.-  Informe de la presidenta

3.- Despatx extraordinari

4.- Precs i preguntes

En la Tinència d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, essent les 20
h. del dia 26 de novembre de 2018, sota la presidència de la senyora Patricia Puerta
Barberá, es reuneixen els i les membres suara esmentats a fi de celebrar sessió ordinària
de la Junta  Municipal de Districte Sud.

Una vegada comprovat  el  quòrum d'assistència,  la presidenta obri  la sessió i,  a
continuació, es passen a tractar els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1.-  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE  L'ACTA  CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ
ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATA 29 D'OCTUBRE DE 2018.

N0 havent-hi cap objecció a l’esborrany de l'acta de la sessió ordinària duta a terme
el dia 29 d’octubre de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta informa que en l'ordre del dia de la sessió ordinària de la Comissió
d'Innovació,  Ocupació i  Creativitat  Ciutadana celebrada el  26 de novembre,  s'ha inclòs
l'expedient relatiu a la denominació de la plaça de les Pintures de la Gasulla, del qual s'ha
donat  compte per  a elevar-lo  a la  Junta de Govern Local  de divendres  que ve 30 de
novembre de 2018

Amb relació a la sol·licitud d'incidències tramitades en juntes i consells anteriors, segons els
informes emesos pels tècnics, ens informen sobre els següents temes. 
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AV ESTEPAR

Del servei de DDD i lluita contra les panderoles a Castelló de la Plana, ens informen que el
dia  9  de  novembre  es  va  fer  un  tractament  de  desinsectació  i  desratització  en  el
clavegueram  del  carrer  Caragols,  i  s’hi  informa que  els  tècnics  no  han  observat  en  la
contornada ni cucs ni bestioles. També comuniquen que hi ha un solar abandonat en les
proximitats, ple de mala herba, a l'antic parc central de FCC, ara ja fora d'ús. Per a evitar les
plagues d'insectes es recomana prendre mesures higienicosanitàries en aquell solar i dur un
control de plagues dins del parc.

3.- DESPATX EXTRAORDINARI

No havent-hi cap assumpte de Despatx Extraordinari, es passa al punt següent de
l'ordre del dia.

            4.- PRECS I PREGUNTES

ANNA PEÑALVER BERMUDO

Adjunta la moció aprovada en el  ple del passat  mes d'octubre per la qual es va
acordar  l'elaboració  durant  el  primer  semestre  de  2019  d'un  pla  d'inversions  municipals
bàsiques, perquè des del consell de districte es realitzen les aportacions que es consideren
oportunes.  
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A  V   VERGE   DE LLEDÓ  

El senyor Guillamon reclama l'enllumenat del carrer Palleter i la presidenta li informa
que els tècnics ja han anat a revisar-lo.

Comunica  també  que  en  l'avinguda  Almassora,  davant  del  pàrquing  del  gimnàs
OkPadel hi ha molt poca llum ja que els arbres han crescut molt i tapen els fanals.

Informa, seguidament, que es va presentar un escrit a Sanitat pel tema de les rates
del solar de subministraments Sequiol que està situat entre l'avinguda Almassora i el carrer
Riu Ebre, i que volen saber en quina situació es troba.

Pel que fa a les entrades als pàrquings particulars en l'avinguda Casalduch, creu que
és molt perillós ja que els vehicles quan arriben han de frenar i pot causar accidents. La
presidenta  li  informa que és una carretera on no s'ha de circular  a major velocitat  de la
permesa per dins de la ciutat.

Reclama, una vegada més, l'ascensor per a l'associació ja que és un edifici públic.
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Sr. MANUEL G. PADURARU IONETE

Informa que en l'avinguda València núm. 100 hi ha un clot de grans dimensions i perillós.

També en la zona canina entre el carrer Onda i Mestre Arrieta, només hi havia dos
papereres i ara només n’hi ha una, i trencada. A més, és una zona que constantment està
entollada, per la qual cosa s’hauria de comprovar si hi ha alguna fuga.

Pregunta si hi ha alguna informació respecte d'això de la vorera de l'avinguda de
València, davant del Consolat de Romania. La presidenta li comenta que encara no hi ha
cap actuació de remodelació en aquella zona.

A  V   SANT   JAUME  

El Sr. Ernesto, reclama tots els temes pendents sol·licitats anteriorment, i que tinguen
una solució ràpida.

AMPA COL·LEGI ISIDORO ANDRÉS

La Sra. Latorre informa que en el carril bici de l'avinguda Casalduch no hi ha cap
desaigüe en el  mur  de separació  amb la  carretera.  La presidenta  li  informa que en les
últimes pluges no s'ha observat cap retenció d'aigua, per la qual cosa desaiguarà per algun
lloc.

Comunica també que en el portal del c/ Herrero, 78 entra aigua quan plou.

Veïns de l'avinguda Casalduch, fan arribar la queixa que el número 88 el restaurant
xinés té el mateix número que el  portal i la botiga de bicicletes; els veïns proposen que es
faça una distinció tipus 88bis, 88A, …
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La senyora Latorre fa arribar la queixa de l'AMPA del col·legi de l'estat de la vorera
del carrer Amalio Gimeno, cantonada amb el Col·legi Isidoro Andrés, direcció Almassora,
davant de la placa del carrer.

Reclamen una vegada més el canvi de les fonts del col·legi,  ja que tenen cantos
punxeguts que poden causar dany a l’alumnat. I una vegada més, volen fer constar el mal
estat de les goteres del col·legi. Hom els ha comentat que ja està aprovat i els posaran tela
asfàltica a tota la teulada per a evitar possibles noves goteres.

La presidenta informa que des de l'AV   SANT   PAU  , el Sr. Campos li hi ha traslladat
els següents temes per a la junta de districte:

En el carrer Santa  Llúcia hi ha tres fanals que no funcionen; han remés  smc i  el
rebutgen perquè diuen que hi ha famílies d'ètnia gitanes enganxades als fanals. Com no
s’ha solucionat  el  problema, hi  ha un veí d'ètnia gitana que ha amenaçat de derrocar el
transformador de la llum que prou problemes va donar ja l'any passat, i diu que si no se
solucionava passarien el nadal sense llum.

També comunica que en la plaça de la Mare de Déu hi ha uns quants escalons de
les escales que hi ha en el parc que estan trencats amb el conseqüent perill de ferides per
als xiquets que estan jugant.

Finalment la presidenta proposa que la pròxima reunió de Consell i Junta de Districte
del mes de desembre se celebrarà el 17 de desembre de 2018, amb motiu de les festes
nadalenques.

I sense haver-hi més assumptes que tractar, essent les 20:35 h, la presidenta alça la
sessió de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
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